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Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Informationsansvarig Mijo Thoresson

Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Kassör F6 Filip Bergqvist

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Eric Carlsson
Sektionsnörd Maja Rhodin t.o.m. §4

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:06!

§2 Val av justerare Lowe Fareld Krågen väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Carl yrkar på att adjungera in Filip Bergqvist med närvaro- yttrande- röst-
och förslagsrätt.
Filip Bergqvist adjungeras in med förslags- närvaro- och yttranderätt.
Maja Rhodin adjungeras in med närvaro- och yttranderätt.

§4 Sektionsnördens access Maja vill ha tillgång till styretrummet eftersom de nya Fantomentidningarna
kommer dit. Maja berättar att det byggts upp ett berg av tidningar under
sommaren eftersom hon ej haft tillgång till styretrummet, och anser att det
vore bra för henne att ha access. Eric berättar att sektionsnörden hade access
förr i tiden som togs bort för att styret för 2-3 år sedan tyckte att för många
hade access till styretrummet. Maja svarar att hon har ett fack i styretrummet
som hon tycker att hon borde ha tillgång till. Hur ofta behöver Maja ha access
till styretrumet frågar Erik retoriskt, kanske en gång i månaden. Maja svarar
att hon har behövt vänta i korridoren och att det har varit svårt att få folk att
släppa in i rummet, och att det ej har varit så smidigt.
Carl yrkar på att ge sektionsnörden access i ett år till styretrummet.
Martin yrkar på att ge sektionsnörden access till styretrummet, med motiva-
tionen att hon är tillförlitlig och att vi nu i och med borttagningen kan se att
sektionsnördens access behövdes.
Mötet är redo att gå till beslut, med två yrkanden: att ge sektionsnördenaccess
till styretrummet i ett år och att ge sektionsnördenaccess till styretrummet
stående.
Beslut: Att ge Sektionsnörden stående kårkorts-access till styretrummet.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Carl har fått ett mail om en studiesocial satsning. Det skall arras för tvåor och
treor, och det är något vi behöver dra i. Precis som KFKB redan gjort, bör vi

1



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2020/21:STYR-2
Styretmötesprotokoll 2021-08-19

Fysikteknologsektionen, Chalmers

välja en representant.

§5.2 F6 F6 skall arra ’Välkomna till mörkret’, och har snackat ihop sig med DP kring
det.

§5.3 FnollK FnollK informerar att det är nollbrickstillverkning imorgon.

§5.4 FARM Farm vill informera om att lunchlådor till sektionsaktiva finns som det vore bra
om någon vill dela ut.

§6 Uppdateringar
mottagningen

Mailet om avstängning från Gasquen har alla fått. Om man blir avstängd
från mottagningsarrangemang, blir man avstängd från Gasquen, så informera
kårnivån om mottagningsavstängningar. Detta gäller under mottagningen.
Emma förklarar att det handlar om att avstängning skall innebära avstängning
inte att man bara drar till annan sektions mottagning.
Gasquen har tidigare inte haft något med sektionen att göra så förut kunde
man gå på eftersläpp trots avstängning det tyckte GasqueK och MK var dumt.
Bra med mer kommunikation tycker Carl, men ibland också bra om få vet om
vissa saker, kontrar Carl.
Filip tyckte att första dagen var kall och regnig, men funkade bra. Som phadder
på rundvandringen tyckte han att Nollan verkade taggad 3/5.
Lowe tycker att kommunikationen funkade bra med F6 FnollK. Det var riktigt
kallt och det tog på kroppen. Lowe var med 9:an igår. De har gått från 10 till 6
Nollan, så då lär de byta när de är så få. Hur det ska hanteras diskuteras med
phaddrarna.
FnollK hade många små saker som gick fel: De fick ej balkongen, och Kolen
brann ej när de grillade.
Albert puffar och hjälper till, vilket är kul, men kaos, men allt löser sig i
slutändan. Albert tycker att Nollan verkar taggad. 34 spelade spel inomhus
första dagen och det var nice.
Axel berättar att det går bra för 12. Han har fotograferat mycket så går runt
mycket. Det går bra för foton.
LK säger att måndagen var ju allmänt obehaglig och kroppen smärtar. Men
annars var det kul, och det har gått bra. Rundvandringen gick bra. LK tycker
att grenarna i rundvandringen är tailor-made för PH7, och undrar var bräd-
spelstävlingarna är.
Carl tycker att det sett fett bra ut, och är nöjd med folks insatser. Cret verkar
lite blyga, och var besvikna att de ej fick ta en øhl. Första dagen när man
hälsar på Nollan var phaddrarna ej förberedda på att alla Nollan skulle känna
sig sedda.

§7 Krisgrupp under
mottagningen

Carl berättar att Carl och Emelie har bollat idén med varandra om en krisgrupp
på 5-6 personer, som kan gå in och diskutera vad man ska göra i frågor kring till
exempel att pausa någon från mottagningen innan officiell incidenthantering
på styretmöte. Gruppen skall bland annat ha två som är stödpersoner åt de
som känner sig illa behandlade vid en incident. Krisgruppen kommer att vara
väldigt inofficiell utan befogenheter i sig. Den kommer ha befogenheter endast
till exempel genom att om Emma är med så har hon befogenheter, som FnollK-
ordförande, som ger gruppen det. Tanken är att ska vara Carl, Emelie, Emma,
och två empatiska personer helst en kille och en tjej. De tre skall jaga personer
till att vara de två empatiska. Om det funkar bra kan man ha kvar det under
året men utseendet kommer då att ändras lite.
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§8 Uppdatering
Focusrenovering

Lowe berättar att det mesta är klart, de har inrett köket med bestick och
tallrikar.
David informerar att ugnarna som står i Focus-köket är tillfälliga.
Lowe informerar om att det bara kommer att finnas en toalett vid Focus den
närmaste tiden, och att de har börjat planera kring det.
Emma säger att det är viktigt att styret är ett bra exempel och håller 8-
personer-per-bord-begränsningen.

§9 Äskning om att hjälpa
en medmänniska i knipa

Det har kommit in en spamäskning via formuläret som Carl tyckte det var kul
att ta upp på mötet. Anneli Landerberg ”Behöver hjälp för att klara ut en
situation som kräver pengar, har blivit scammad i några månader och ställt
till det.” och äskar därför 30 000 kr till detta ändamål.
Beslut: Att ej godkänna äskningen om att hjälpa en medmänniska i knipa.

§10 Äskning 2 tält till
Avtackningen

Det enda alternativet FnollK och F6 ser är att använda tält så att infinit med
folk får plats på avtackningen. Tält är det enda alternativet om både phaddrar
och Nollan ska vara med. Hyreskostnad för tält skulle finnas varje år, och att
hyra är mer omständligt på grund av möjligheten för bokningskrock, och att
man då måste förflytta tältet till Campus. Vidare utgör tälten fler överrask-
ningssittninglokaler vilket också är bra. Studenter vill alltid hyra lokaler, så
efterfrågan finns alltid.
Albert undrar om pengar finns till att köpa tälten.
Axel svarar "javisst".
Martin undrar hur mycket det kostar?
Carl svarar "16000".
Det elaboreras att hyra av två tält kostar 8000 kr, 16000 kr om man skall hyra
dem två dagar, vilket egentligen behövs för avtackningen enligt Filip.
DP och FnollK ser att många vill hyra tält så man kan tjäna på inköp av
sådana.
Vad skulle man ha dem till förutom avtackningen, frågar sig Emma retoriskt,
men om de ej går sönder så kan det ju användas i framtiden, kontrar Emma.
Tältpinnar går dock sönder om man säkrar tälten dåligt och tak kan kollapsa
under vikten av för mycket ansamlat regn så man måste ta hand om dem,
förklarar Emma.
Lowe säger att ett tält är en lokal, så fakturor kan skickas ut vilket innebär att
vi kan få in pengar.
Axel informerar att någon i så fall ska hålla i uthyringen och undrar vem som
skulle göra det om vi skaffar ett tält?
DP kan ta på sig det, så hanteras det som Focus, men då måste uthyrningsregler
skrivas, berättar Lowe.
Axel säger att det går att köpa två tält, och att det kan hamna delvis under
budgetposten "hyra avtackningslokal".
Carl yrkar på att bevilja äskningen.
Beslut: Att godkänna äskningen för inköp av två tält.

§11 Äskning 2 stycke
Pokerset från FOC

FOC planerar ett arr med pokerset och både FOC och Gameboy är taggade på
att ha ett riktigt pokerset. De har spanat in ett hållbart vattentätt pokerset.
Man får för 2000kr två riktigt bra pokerset á 499kr, fyra gröna mattor á 149kr,
och fyra kortlekar á 100kr. Lowe tycker att det är bra då man kan ha poker-
DUP. Emma undrar om folk kommer att börja spela poker för pengar. Martin
tror ej det. Emma berättar att folk spelat bort mopeder och stora mängder

3



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2020/21:STYR-2
Styretmötesprotokoll 2021-08-19

Fysikteknologsektionen, Chalmers

pengar så att kortspel bannades på Emmas gymnasium. Axel säger att då är
ju ända alternativet att banna kortlekar.
Axel yrkar på att godkänna äskningen på 2000kr.
Beslut: Att godkänna äskningen för pokerset, kortlekar och gröna mattor.

§12 Övriga frågor Lowe undrar om det är DPs ansvar att skaffa sopstation, och mikrovågsugns-
hyllor till Focus. David svarar att han ska kolla med Tord.

§13 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:08!

Carl Strandby
Ordförande

Mijo Thoresson
Sekreterare

Lowe Fareld Krågen
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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